
Protokoll årsmöte
Kroppefjälls älgskötselområde

2024-08-19
Plats: Högsäters Bygdegård

Tid: 19:00
Närvarande: Se Bilaga 1

§1. Årsmötets öppnande:Per Andersson öppnar upp mötet.
§2. Justering av röstlängd: 27 av 70 jaktlag närvarande.
§3. Val av ordförande för mötet: Lars Ivarsbo valdes till ordförande.
§4. Val av sekreterare för mötet: Martina Friberg valdes till sekreterare.
§5. Val av två justerare tillika rösträknare, att jämte ordförande justera
protokollet: Benny Hult och Jan Borsen valdes till justerare.
§6. Fastställande av dagordning: Dagordningen godkändes.
§7. Fråga om årsmötet är stadgeenligt utlyst: Anses vara stadgeenligt utlyst via
mail.
§8. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse: Verksamhetsberättelsen
och förvaltningsberättelse (Bilaga 2) som varit utsänd med handlingarna föredrogs och
godkändes.
§9. Styrelsens ekonomiska berättelse: Per Andersson föredrog styrelsens
ekonomiska berättelse (Bilaga 2) som sedan godkändes av mötet.
§10. Revisorernas berättelse: Christer Bernlo går igenom revisorernas berättelse
(Bilaga 3) och tillstyrker styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsår 23-24. Godkänns av
årsmötet.
§11. Beslut om resultat och balansräkning samt om överskottet ska
läggas till ny räkning: Mötet godkänner och överskottet läggs till ny räkning.
§12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. Mötet beslutade att styrelsen får
ansvarsfrihet för jaktåret 23/24.
§13. Val av ordförande på 1 år: Per Andersson valdes till ordförande på ett år.
§14. Val av ledamöter till styrelsen:
Jonas Eriksson Slutar - Vakant
Anders Kjellén - Omval på 2 år.
Per Ander Tauson - Omval på 2 år.
Vakant - Nyval på Tomas Ahlbom på 2 år.
Lars-Olof Ling - 1 år kvar
Martina Friberg - 1 år kvar.
Jonatan Karlsson - 1 år kvar.



§15. Val av revisorer:
Tomas Johansson - Omval på 1 år
Christer Bernlo - Omval på 1 år
§16. Val av revisorssuppleanter:
Larry Wieslander - Omval på 1 år.
Tomas Ahlbom slutar - Vakant
§17. Val av valberedning:
Orvar Ottosson - Sammankallande - Omval på 1 år.
Johnny Lundgren - omval på 1 år, slutar sedan.
Benny Hult - omval på 1 år
Tommy Johansson - Omval på 1 år
Göran Karlsson - Omval på 1 år.
§18. Beslut om inkomna motioner: En motion inkommen från Robbin Ekman (Bilaga
4). Styrelsens förslag är att avslå motionen. Röstning sker mellan styrelsens förslag och att
bifalla motionen.
Mötet beslutar att följa styrelsens förslag, motionen avslås.
§19. Avrapportering av föregående års motioner: Finns inga.
§20. Verksamhetsplan och budget: Per Andersson föredrog versksamhetsplan och
budget (Bilaga 2 ).
§21. Beslut om avgifter för täckande av älgskötselområdets
kostnader: Styrelsen föreslår avgift om 200:-. Mötet godkänner styrelsens förslag.
§22. Redogörelse av förändringar i älgskötselområdets omfattning: Per
Andersson redogör för förändringar i älgskötselområdet (Bilaga 2).
§23. Presentation av skötselplanen: Per Andersson informerar om
skötselplanen, mötet godkänner skötselplanen.
§24. Beslut om fördelning av de älgar som ska fällas (tilldelningsmodell):
Styrelsen har arbetat fram en ny tilldelningsmodell (Bilaga 5). Man presenterar även den
gamla modellen (Bilaga 6). Till röstning presenterades två förslag.
A: Nya modellen
B: Gamla modellen.
Genom röstning väljs förslag A, omröstning begärs.
Omöstning sker genom röstlängd (Bilaga 1).
Mötet beslutar genom omröstning att använda förslag B, den gamla tilldelningsmodellen.
§25. Beslut om jaktprinciper: Per Andersson går igenom jaktprinciper (Bilaga 7) och
viktiga datum (Bilaga 8). Principerna godkänns av mötet.
§26. Fråga om senareläggning av jaktstart jaktåret 2025: Några skötselområden
i ÄFO 3 har beslutat att senarelägga jaktstarten. Vi har inte hittat någon forskning som tyder
på att det har en god effekt på att öka reproduktionen eller kvaliteten på älgstammen.
Mötet beslutar att inte senarelägga jaktstarten.
§27. Övriga frågor:

A) Flyginventering: Det har funnits önskemål om att flyginvetera och Per har
kollat upp vad det skulle kosta att flyginventera med drönare med värmekamera. En sådan
inventering behöver göras i november-maj. En ruta är cirka 100ha och viltinventering.se
skulle klara ca 10 rutor/dag. Rekommendationen är att fortsätta inventera vart tredje år. En
uppskattad offert för vårt skötselområde på ca 40 000 hektar är cirka 100 000 :-.
Mötet beslutar att inte göra flyginventering.

B) Jaktledarlista:Mötet önskar få ut en jaktledarlista för att snabbt kunna kontakta



grannlag om det behövs. Tyvärr går inte detta att lägga ut på grund av GDPR, men om man
behöver uppgifter till grannlag under jaktt så kontakta styrelsen så hjälper de till med detta.

C) Avtackning: Per Andersson genomför avtackning till Jonas Eriksson som tyvärr
inte kunde närvara på mötet, Tomas Ahlbom tar med gåva till honom. Även Lars Ivarsbo
avtackades för ett bra genomfört möte.
§26. Mötet avslutas. Per Andersson avslutar mötet.

Ordförande

Sekreterare:

Justerare:
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